
 

 



 

i najczęstsze interwencja, a te 5 minut dojazdu z Żardenik do Jezioran może decydować o ludzkim 

życiu. Czyżby władza nie podzielała tego poglądu, a może 2 lata to za krótki okres na załatwienie 

tej ważnej dla mieszkańców sprawy? 

12. Z jakich powodów Pan Burmistrz po 15 latach normalności skazał Jeziorańskie pierwszaki”  

na dwuzmianowość i przebywanie w szkole do godz. 15.00. 

13. Jakie działanie podjął Pan jako Burmistrz, żeby zachęcić potencjalnych nabywców do kupienia 

działek właśnie w Gminie Jeziorany? 

14. W ile postępowań sądowych jest uwikłana Gmina Jeziorany od początku Pana kadencji, proszę 

o wyszczególnienie spraw z powództwa gminy i spraw przeciw Gminie Jeziorany ? 

15. „Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu na poprzedniej sesji poruszałem problem nie 

działających lamp na ulicy Konopnickiej. Ten problem został rozstrzygnięty, ale sytuacja ponownie 

się powtarza, w ostatnich tygodniach było to trzy razy. Mam nadzieje, że być może ten monitoring 

obejmuje te miejsca, tak jak Pan Radziszewski tłumaczył, są te wyłączniki oświetlenia ulicznego. 

Także na to zwracam uwagę, bo są sygnały od mieszkańców, że znowu się ta sytuacja powtarza.” 

 

 

 

 

 


